
Stimati colegi,  

Numele meu este Tănase Daniela , si pe parcursul celor 22 ani de 

activitate ca psiholog, am traversat cu această profesie sisteme şi  instituţii 

în aparenţă diferite ( protecţia copilului, sănătate, structuri ale siguranţei 

naţionale, activând în paralel şi în cabinetul de psihologie pe care îl deţin). 

Spun diferite doar în aparenţă, deoarece specificul fiecărei instituţii m-a 

ajutat să învăţ şi să mă dezvolt profesional, oferindu-mi de fiecare dată 

provocări  la care am subscris cu pasiune. 

În prezent sunt psiholog  principal-supervizor, în domeniile psihologie clinică, psihologia 

muncii şi organizaţională, psihologie aplicată în domeniul securităţii naţionale, şi psiholog 

specialist în psihologia transporturilor. Pe lângă această practică sunt şi formator la câteva work-

shopuri din specialitatea psihologia muncii şi organizaţională şi clinică, desfăşurând aceste 

activităţi formative în judeţele Bacău, Vrancea şi Brăila. 

De a lungul carierei mele profesionale, am parcurs diferite specializări specifice domeniilor pe 

care le-am amintit anterior, care pot fi lesne consultate în CV-ul meu. 

De ce îmi doresc să ocup un loc în Comisia de psihologie a muncii şi organizaţională? 

Pentru simplul fapt că îmi sunt cunoscute nevoile colegilor practicieni, eu însumi fiind un 

practician. Anii de experienţă profesională mi-au oferit posibilitatea de a gândi,  dezvolta şi 

aplica cu success strategii şi proceduri de lucru, care să vină în sprijinul colegilor practicieni, 

lucru care de altfel s-a şi întâmplat. În acest sens, mare parte din lucrările prezentate la 

simpozioanele de specialitate, şi publicate de altfel, s-au bazat pe principii şi studii  practice, şi 

mai putin teoretice. Pe de altă parte, consider că respectul pentru colegii practicieni, constituie o 

dominantă în activitatea de organizare şi supervizare a activităţii de psihologie  din această 

ramură, şi nu numai. 

De ce acum? 

La fel de simplu vă pot spune că mă simt pregătită pentru un astfel de rol. Feed-bak-ul 

primit de la colegi, cursanţi şi profesorii pe care i-am avut, m-au determinat să îmi depun 

candidatura. 

La fel ca şi la voi, dorinţa mea de schimbare şi de aplecare asupra realităţii practice, a 

nevoilor profesionale ale psihologilor, au consituit o motivaţie intrinsecă pentru a ocupa un loc în 

Comisia de psihologie a muncii şi organizaţională. 

Mulţumesc colegilor psihologi pentru încrederea pe care mi-au acordat-o prin votul lor, şi 

cred că împreună putem demonstra profesionalismul acestei meserii şi respectul cuvenit ei.  

 


